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Protokół Nr XVII/19 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 29 listopada 2019 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu przez Pana 
Wiesława Burkiewicza autora wystawy fotograficznej pt. „Niepełnosprawni”, która 
zdobi salę narad i zostaje dzisiaj otwarta dla mieszkańców Powiatu Drawskiego.  

Głos zabrał autor wystawy fotograficznej Pan W. Burkiewicz, który 
podziękował za zaproszenie na sesję Rady Powiatu Drawskiego, a następnie 
opowiedział o makrofotografii, w której się specjalizuje. Brał udział w wielu 
wystawach i wernisażach, za które został wielokrotnie uhonorowany. Zaznaczył, że  
z osobami niepełnosprawnymi pracuje od 20 lat, a zdjęcia wystawy pochodzą z każdej 
gminy Powiatu Drawskiego. Aktywnie uczestniczy w Powiatowej Radzie ds. Osób 
Niepełnosprawnych, w której skład wchodzą Pani Renata Kawa-Mazur gmina 
Złocieniec, Pani Sekretarz Katarzyna Getka, Maria Skowron gmina Czaplinek, a także 
Pan Bartosz Rudź gmina Drawsko Pomorskie. Zaznaczył, że to właśnie nowo 
powołana rada zaproponowała, aby taką wystawę pokazać szerszej liczbie osób. 
Wyraził nadzieję, iż nowo powołana Powiatowa Rada ds. Osób Niepełnosprawnych 



2 
 

będzie zdecydowanie aktywniej działać na rzecz osób niepełnosprawnych. Wyraził 
również chęć wydania albumu gady, płazy i ptaki z terenu powiatu drawskiego.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Panu W. Burkiewiczowi 
 i wraz ze Starostą S. Cybulą wręczyli nagrodę.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak i Starosta Drawski 
uhonorowali za wybitne osiągnięcia sportowe młodzież: 

1. Wiktorię Skórkę i Martynę Liszewską reprezentujące Międzyszkolny 
Uczniowski Klub Sportowy „OYAMA” Drawsko Pomorskie wraz  
z trenerami Panem Karolem Korczyńskim i Andrzejem Tylką. 

2. Jakuba Pawłowicza reprezentującego Klub Karate Kyokushin Złocieniec 
wraz z trenerem Wojciechem Pawłowiczem. 

3. Nadię Hofman i Natana Kiliszka reprezentujących ZET GOLD TEAM 
Drawsko Pomorskie wraz z trenerem Arturem Kamińskim – w zastępstwie 
Panią Martę Kamińską, żonę Artura Kamińskiego.   

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała list gratulacyjny  
i poinformowała, że zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu w roku 2019 stypendium 
sportowe Starosty w wysokości 2 000 zł otrzymali Wiktoria Skórka, Jakub Pawłowicz, 
Nadia Hofman i Natan Kiliszek.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu K. Korczyński serdecznie 
podziękował w imieniu zawodników, trenerów i prezesów za słowa podziękowania 
oraz uhonorowanie tych młodych ludzi.  Zaznaczył, że reprezentowanie kraju i barw 
narodowych to najwyższy zaszczyt. Największą przynależność narodową odczuwa się 
za granicą na zawodach sportowych.    

Głos zabrał Pan A. Tylka, który również przyłączył się do wspomnianych 
podziękowań oraz podziękował za umożliwienie startu i wyjazdu w mistrzostwach 
Europy w Portugalii, gdyż było to olbrzymie wyrzeczenie finansowe i organizacyjne. 
Dzięki temu rozwijamy nasze pasje, a także promowany jest Powiat Drawski. Na 
koniec podkreślił, że wychowankowie bardzo dobrze realizują się w życiu codziennym 
i prywatnym. Tym samym podopieczni osiągają wysokie wyniki w nauce.  

Głos zabrała W. Skórka, która podziękowała wszystkim za umożliwienie startu 
w zawodach tak wysokiej rangi, gdyż jest to wysoki zaszczyt reprezentować nasz kraj.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała list gratulacyjny  
i zakomunikowała, że zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu w roku 2019 stypendium 
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sportowe Starosty w wysokości 2 000 zł otrzymali Wiktoria Skórka, Jakub Pawłowicz, 
Nadia Hofman i Natan Kiliszek.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała również, że w dniach  
21-24.11.2019 w Pabianicach w Mistrzostwach Europy Federacji WPA w trójboju 
siłowym, wyciskaniu sztangi leżąc i w martwym ciągu Zawodnicy Stowarzyszenia 
Sportów Siłowych „RUFIAN” Jankowo wrócili z tych Mistrzostw z ogromnymi 
sukcesami – zdobyli sześć złotych i trzy srebrne medale, ustanowili jeden rekord 
Europy w martwym ciągu oraz zdobyli cztery puchary Open. W dniu dzisiejszym 
Prezes i jednocześnie trener stowarzyszenia Pan Mariusz Rufkiewicz wspólnie  
z zawodnikami przebywa na zawodach Pucharu Federacji XPC w Trójboju Siłowym  
Świata w miejscowości Skorzec koło Siedlec. Podziękowania wraz z gratulacjami 
zostaną wręczone dla Stowarzyszenia na posiedzeniu Zarządu.            

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.  

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wnosił. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z następującym porządkiem obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu: 

a) z XV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 18.10.2019 r. 
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b) z XVI uroczystej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 06.11.2019 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 804. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między 
sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) odwołania członka Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
druk nr 748; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski –  druk nr 626; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku –  druk nr 772; 

d) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego  
w Drawsku Pomorskim –  druk nr 805; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego – druk nr 814; 

f)    zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019 – druk nr 786; 

g) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035 – druk nr 787;  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Komunikaty i sprawy różne.  

11. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XV sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 18.10.2019 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.10.2019 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.10.2019 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 18.10.2019 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
18.10.2019 r.  
 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

przyjęcia protokołu z XVI uroczystej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia    
06.11.2019 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XVI uroczystej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 06.11.2019 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XVI uroczystej sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 06.11.2019 r. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z XVI uroczystej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
06.11.2019 r.  
 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Drawskiego Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami.  
  
Starosta S. Cybula spytał, czy Radni mają pytania odnośnie sprawozdania? 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która poprosiła o informacje dotyczące 

sytuacji na rynku pracy w Powiecie Drawskim ze szczególnym uwzględnieniem 
Gminy Czaplinek, a mianowicie rozpoczęciu działań zmierzających do wygaszenia  
z dniem 1 kwietnia filii PUP.  

 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że w sytuacji 

zmniejszania się bezrobocia niecelowe stało się utrzymywanie filii, gdyż nigdzie  
w kraju nie funkcjonuje tyle filii co w naszym powiecie. Po przeprowadzeniu rozmów 
uznano, że należy zamknąć jako pierwszą filię w Kaliszu Pomorskim, gdyż 
bezpodstawne jest jej utrzymywanie. Podjęte działania są kontynuacja wygaszania 
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kolejnych filii, dlatego pan Dyrektor H. Andrałojć przygotował szczegółowe dane 
dotyczące funkcjonowania filii w Czaplinku i możliwością jej likwidacji od 1 kwietnia 
2020 roku.  

 
Ponownie głos zabrała Pani Radna G. Polak, która zapytała się o przyszłości 

pracowników tam zatrudnionych.     
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że jeden z pracowników 

odchodzi na emeryturę, natomiast pozostałe osoby chcemy przenieść do filii  
w Złocieńcu, ale decyzje w tej sprawie jeszcze nie zapadły. Dyrektor ma przedstawić 
szczegółową informację na temat reorganizacji i przedstawić Zarządowi Powiatu.    

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 

 
Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań.   

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.    

 
Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wnioski i zapytania? 

Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która złożyła interpelacje w sprawie 
użytku ogólnego windy dla pacjentów przychodni specjalistycznych mieszczących się 
w Drawsku Pomorskim przy ulicy B. Chrobrego 4.   

Treść złożonej interpelacji wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 
złożyć interpelację, wnioski i zapytania? 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która złożyła interpelację w sprawie 

uruchomienia połączeń z Drawska Pomorskiego i Złocieńca do Szpitala 
Rehabilitacyjnego w Kańsku.  
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Treść złożonej interpelacji wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 

 
Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który złożył zapytania w sprawie 

organizacji uroczystej sesji Rady Powiatu, a mianowicie jakie warunki należy spełnić, 
żeby być sponsorem Starostwa Powiatowego w Drawsku Pomorskim oraz w jakiej 
wysokości lub w jakiej formie ostatni sponsor prezentował się na ostatniej uroczystej 
sesji Rady Powiatu z okazji 101-ej rocznicy Odzyskania Niepodległości. Na koniec 
wnioskował, aby bardzo ostrożnie postępować przy doborze ludzi, którzy wchodzą  
z boku na uroczystości ważne dla nas wszystkich.   

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że nie ma wytycznych 

dotyczących doboru sponsorów. Natomiast wszystkie osoby zainteresowane udziałem 
w sesji są zawsze mile widziane.  

 
Ponownie głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który ponowił zapytania 

dotyczące warunków sponsorowania uroczystych sesji Rady Powiatu. 
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że odpowiedzi na zapytanie 

udzieli w formie pisemnej.      
 
Na koniec Pan Radny C. Turczyk zaznaczył, że nie życzy sobie takich 

demonstracji na uroczystych sesjach Rady Powiatu od osób niewspółpracujących na 
co dzień ze Starostwem Powiatowym, jak chociażby żołnierze, czy harcerze.  

 
Treść złożonych zapytań wraz z wnioskiem stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wnioski i zapytania?  

Nikt z Radnych żadnych interpelacji, wniosków i zapytań więcej nie zgłaszał.  
 

 
Punkt 6 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
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Nikt z obecnych na Sali Narad osób głosu nie zabrał.        

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju odbyła  
1 posiedzenie. W dniu 27 listopada Komisja omówiła projekty uchwał na sesje,  
a w szczególności w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 
Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego, zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2019 i o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Powiatu 
Drawskiego. Wyjaśnienia do projektów uchwał złożyła Skarbnik Powiatu  
J. Andrykowska. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali materiały i wszystkie 
projekty uchwał na sesje. Ustalono termin kolejnej Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju na dzień 4 grudnia.      
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się 2-krotnie w okresie między sesyjnym.  
Pierwszy raz 12 listopada przeprowadziła planowaną kontrole w ZPE-T w Bobrowie. 
Kontrola obejmowała następujące zagadnienia: pobieranie opłat za wyżywienie  
w 2018/19 roku, zamówienia publiczne w roku 2018/19 i wykorzystanie zakładowego 
funduszu świadczeń socjalnych w roku 2018/19 oraz realizacja dochodów w roku 
szkolnym 2018/19. Komisja analizowała przedstawione dane oraz wysłuchała 
wyjaśnień udzielanych przez Dyrektora ZPE-T Pana K. Ignacaka. Kontrola 
zakończyła się 2 wnioskami: należy przeanalizować możliwość żywienia uczniów  
w powiecie drawskim przez ZPE-T w Bobrowie lub inną jednostkę organizacyjną, 
której organem prowadzącym jest Starostwo Powiatowe z pominięciem firmy 
zewnętrznej oraz doprowadzić do usunięcie z pomieszczeń nieużytkowanych maszyn 
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CNC w Czaplinku przy ulicy Wałeckiej. Protokół z kontroli został przekazany Pani 
Przewodniczącej. Po raz drugi Komisja spotkała się w dniu 27 listopada w celu 
przyjęcia protokołu, a także opiniowała materiały na sesję. Gościem posiedzenia była 
Pani Skarbnik J. Andrykowska, która udzielił obszernych wyjaśnień dotyczących 
materiałów na sesje. Członkowie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali materiały 
 i uchwały na dzisiejszą sesję.         

  Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że 29 listopada odbyło się posiedzenie, na 
którym omówiono projekt planu pracy komisji na 2020 rok. Pozytywnie zaopiniowano 
materiały i projekty uchwał na sesję. Zaplanowano spotkanie związane z realizacją 
Powiatowego Programu Działań w zakresie Zdrowia Psychicznego oraz posiedzenie 
wyjazdowe do szpitala w Kańsku.      

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła 1 posiedzenie między sesjami w dniu  
28 listopada. Podstawowym tematem była analiza projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 
Wszystkie materiały i projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane. 
Dodatkowym tematem było jak rozwijać przedsiębiorczość w oparciu o lokalne 
dziedzictwo narodowego. Przypomniał, że Komisja Oświaty ma w planie pracy zapis 
dotyczący ochrony zabytków i dziedzictwa narodowego. Komisji została 
przedstawiona nowa metoda promocji i edukacji, którą można by było wprowadzić  
w zakresie Pojezierza Drawskiego, a ulotka dołączona do materiałów zachęca do 
brania udziału w quest-cie. Nadmienił, że Wicestarosta zagwarantował 
bezpieczeństwo w sprawie wypłacania wynagrodzeń dla nauczycieli.         

    
   
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 
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Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie obradowała.       

 
 

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie odwołania członka Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie lub pytanie dotyczące uchwały? 

 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa.  
 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVII/118/2019 w sprawie odwołania członka Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa. 

  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrał Pan Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że przedstawiony 

został projekt uchwały zawierający zapisy dostosowujące dotychczasowe 
obowiązujące regulamin wynagradzania nauczycieli do znowelizowanej ustawy Karta 
Nauczyciela w części dotyczącej dodatku za wychowawstwo, jak również precyzuje 
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zapisy dotyczące przyznawania, jak długi zostaje przyznany dodatek funkcyjny oraz 
wysokość tworzenia funduszu na nagrody z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Drawski.  

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę zmieniającą Nr XVII/119/2019 uchwałę w sprawie  uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski.  

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Różę Kursę –  
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik R. Kursa , która powiedziała, że projekt uchwały 

spowodowany jest dodatkowymi środkami i szczegółowo została omówiona na 
komisjach.      

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
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Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na 
realizacje zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę zmieniającą Nr XVII/120/2019 uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizacje zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania 
osób niepełnosprawnych w 2019 roku.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Andrykowską –  Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że projekt 

uchwały chwała dotyczy uchwały w sprawie utworzenia CUW Powiatu Drawskiego 
 i zmiany § 1 pkt 6 pod numerem 12 dodaje się Dom Pomocy Społecznej  
w Darskowie, jako jednostkę obsługiwaną przez Centrum. Następnie zmiana dotyczy 
statutu CUW, gdzie w § 3 ust. 1 pkt dodaje się punkt 12 – Dom Pomocy Społecznej  
w Darskowie – jednostka, która wejdzie w skład Centrum Usług Wspólnych. Na 
koniec w § 4 pkt 3 lit. C wykreśla się prowadzenie obsługi kadrowej przez CUW  
z uwagi na pozostawienie dyrektorom jednostek możliwości zatrudniania i zwalniania 
kadry pracowniczej. Ponadto wykreśla się słowo „program powiat” dla ewidencji 
budżetu – jednostek obsługiwanych, a zastępuje program VULCAN dla ewidencji 
budżetu – jednostek obsługiwanych.      
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad uchwałą o zmianie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej 
jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim.   

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  5 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę zmieniającą  Nr XVII/121/2019 uchwałę w sprawie utworzenia 
samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 
Drawskiego w Drawsku Pomorskim.   

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia 
usług publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Annę Hnatkowską 
–  Inspektora w Wydziale Inwestycji. 

 
Głos zabrała Pani Inspektor A. Hnatkowska, która powiedziała, że 18 lipca 

2019 weszła ustawa o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych. W tym roku 
Powiat skorzystał z dopłaty do przewozów autobusowych. W sierpniu podjęta została 
uchwała, która dotyczy 10 pierwszych linii. Na prośbę samorządów i mieszkańców do 
wniosku o dopłatę z funduszu na rok 2020 wytypowano dodatkowe 4 linie na trasach 
wskazanych w projekcie. Powiat, aby złożyć wniosek w roku 2020 na wszystkie  
14 linii ze względów proceduralnych musi zawrzeć nową umowę na dodatkowe  
4 linie, dlatego niezbędna jest podjęcie przez uchwały przez Radę Powiatu. Uchwała ta 
jest załącznikiem do wniosku do Wojewody Zachodniopomorskiego. Mając na 
uwadze nierentowność tych kursów i brak zainteresowania podróżnych przewozami 
oraz przez wzgląd na możliwość pozyskania dofinansowania w ramach tych kursów. 
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Istnieje potrzeba podjęcia przedmiotowej uchwały, a niepodjęcie tej uchwały zamyka 
nam drogę do dofinansowania, a także o dopłatę do wskazanych kursów. Na koniec 
zgłosiła autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały.      

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zapytała o wysokość dopłaty i na jaki 

okres, a także o wkład Powiatu Drawskiego.  
  
Pani Inspektor A. Hnatkowska powiedział, że wysokość dopłaty wynosi 

600 000 zł i co roku Wojewoda ogłasza nowy nabór. Natomiast wkład Powiatu 
Drawskiego wynosi 60 000 zł.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia 
usług publicznego transportu zbiorowego. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVII/122/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
w zakresie świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła 10 minutową przerwę.   

Nieobecny Radny C. Turczyk. Stan Rady Powiatu wynosi 16 Radnych.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Andrykowską –  Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, który powiedziała, że projekt 

uchwały dotyczy zwiększenia planu dochodów o kwotę 497 343,93 zł w wyniku: 
zwiększenia dochodów związanych z przyznaną dotacją MON dla szkół w Powiecie 
Drawskim z klasami o profilu wojskowym na zakup mundurów, z tytułu dotacji  
i darowizn na remont drogi powiatowej nr 2002Z Łysinin – Ostroróg od Gminy 
Czaplinek i Nadleśnictwo Borne Sulinowo, zwieszenia dochodów wypracowanych 
przez Starostwo, z tytułu wpływu z usług i różnych dochodów (gmin) otrzymanych 
przez DPS Darskowo, z tytułu dotacji od Gminy Wierzchowo i Drawsko Pomorskie  
i z tytułu projektu ERASMUS + dla ZSP Złocieniec i Czaplinek. Zwiększa się plan 
wydatków o kwotę 1 556 259,06 zł w wyniku zmian w wydatkach Starostwa 
Powiatowego i jednostkach Powiatu, zgodnie z otrzymanymi i wypracowanymi 
dochodami oraz zmian między paragrafami na wniosek kierowników jednostek co 
szczegółowo przedstawia uzasadnienie.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 
 

Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVII/123/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiat Drawskiego 
na rok 2019.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Andrykowską –  Skarbnika Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, który powiedziała, że zmiany  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą 2 dodanych przedsięwzięć,  
a mianowicie budowy ogólnodostępnego parkingu przy budynku użyteczności 
publicznej dla pacjentów Szpitali Polskich DCS w Drawsku Pomorskim do realizacji 
w 2020 rok oraz budowa zewnętrznej klatki schodowej w ZSP Drawsko Pom. 
Dokonano zmian w zakresie przedsięwzięcia Budowy Regionalnej Infrastruktury 
Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zapytała się o inwestycje dotyczącą 

budowy chodnika w Stawnie.  
 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

inwestycja będzie realizowana w ramach budżetu ZDP w Drawsku Pomorskim.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który zapytał, czy na wpisaną do WPF 

inwestycję budowę parkingu zostanie ogłoszony przetarg w tym roku czy następnym.  
 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który odpowiedział, że jeszcze w tym roku.     

 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVII/123/2019 w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 
Punkt 9 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

będą udzielane pisemnie, gdyż należy je skierować do odpowiednich adresatów.    
 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Pani Przewodnicząca zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zapytała o informacje w różnicach 

wyrównywania wynagrodzenia pracowników i zmiany wynagrodzeń w 2020 roku.  
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że dotyczy to DPS  

w Darskowie, gdyż zadanie to jest w całości finansowane z budżetu zewnętrznego 
Państwa. Po uzyskaniu tych środków Zarząd pozytywnie zaopiniował uruchomienie 
tych środków.   
 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że w woli uzupełnienia 

odpowiedzi na interpelację odniósł się przeprowadzonego konkursu na dyrektora  
w ZSP Czaplinek. Po rozmowie z Wicestarostą M. Nagórskim przyjęli, że Komisja 
Oświaty będzie oddelegowywać ze swoje składu członków do komisji konkursowej po 
przeprowadzonych rozmowach z Zarządem Powiatu, gdyż samo określenie wysokości 
tych dodatków zależy od dyrektora ośrodka.  
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Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos?    
  
 Nikt z Radnych nie zabrał więcej głosu. 
 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 10:35 zamknęła XVII Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 

 
    
 
 Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Barbara Kotwica                                             Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 
 


